
 

 

 

 

Høringssvar til BaneNor fra Rana Gruber ASA 

Referansenummer: 202202045-2 

 

 

 

Økte avgifter på jernbanenettet 

Vi er gjort kjent med, via vår operatør Cargonet, at det legges opp til en kraftig økning i avgiftene for 
Rana Grubers bruk av banestrekningen vi benytter til transport av jernmalm.  

Rana Gruber frakter om lag 5 millioner tonn råmalm, årlig – som ikke er prosessert, på jernbanen. 
Dette er veldig sammenlignbart med stein og pukktransport og kan ikke sammenlignes med 
høykvalitets pellets som LKAB frakter eller ferdigprosessert jernmalmkonsentrat som Kaunis Iron 
frakter til Narvik.  

Vi reagerer på det svært mangelfulle underlaget BaneNor bruker i sine vurderinger av avgiftsnivå 
fremover for Rana Gruber ASA og de konsekvenser det eventuelt vil kunne få. På bakgrunn av det blir 
vi nødt til å følge opp denne høringen i flere kanaler i ettertid. 

 

Mo i Rana, 13. oktober 2022 

 

For Rana Gruber ASA 

Gunnar Moe 

Administrerende direktør 

 


